
HANDIKAPP 
FÖRBUNDEN 

Till statsminister Stefan Löfven 

Sundbyberg 2016-06-28 

Önskan om samtal om funktionshinderpolitiken 

Handikappförbunden välkomnar starkt regeringens ambitioner för 

funktionshinderpolitiken såsom de uttrycktes i regeringsförklaringen 

efter regeringsskiftet. 

Till hösten, när halva mandatperioden passerat, skulle vi önska ett 

uppföljande samtal med statsministern för reflektioner och utbyte. 

Med vänliga hälsningar 

Stig Nyman, Ordförande 

Handikappförbunden 
Box 1386 
172 27 Sundbyberg 
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